
 

 

 

 

’s-Hertogenbosch, 13 juli 2016 

 

 

Onderwerp: verzoek vragenhalfuurtje 

 

 

Geachte voorzitter van Provinciale Staten,  

  

Voor het vragenhalfuurtje van de vergadering van Provinciale Staten van vrijdag meld ik het volgende 

onderwerp aan:  

 

Op 5 juli 2016 verscheen het onderzoek Veehouderij en gezondheid omwonenden (VGO
1
) in de 

openbaarheid. Het onderzoek is een vervolg op het onderzoek Intensieve veehouderij en gezondheid 

(IVG
2
) uit 2011. Het IVG-onderzoek gaf al een aantal aanknopingspunten voor mogelijke 

gezondheidseffecten van het wonen in de buurt van veehouderijen. Het VGO-onderzoek in het oosten 

van Brabant en Limburg gaat hier nog dieper op in. 

 

Afgelopen donderdag werd meteen de impact van het onderzoek duidelijk; zowel in de dagbladen als 

op social media ontstonden er direct discussies over de conclusies en de inhoud van het rapport en 

over de gevolgen hiervan voor de veehouderij. 

 

Provinciale Staten heeft al verschillende keren uitgesproken dat zij meer dan gemiddelde interesse 

heeft in dit VGO-rapport. In de verschillende discussies over de landbouw in Brabant werd al enkele 

malen naar verwezen of werd er een voorschot genomen op de uitkomsten uit het rapport. 

Voor ons als Staten is het van belang om het rapport goed te kunnen duiden om zo  juiste 

beslissingen te kunnen nemen in het gehele landbouwdossier. Graag willen wij dan ook als Staten 

met uw college in co-creatie deze handschoen oppakken. 

 

Vragen: 

   Hoe duidt het college het onderzoek Veehouderij en gezondheid omwonenden (VGO)?  In het eerste kwartaal van 2017 komt u met het afwegingskader gezondheid en veehouderij. 

Wat is het doel van dit beleid? Welk provinciaal beleid of welke regelgeving wilt u dat dit 

afwegingskader gaat dienen?  Gaat u het VGO-onderzoek in dit beleid een plek geven? Zo niet, in welk beleid dan wel?  Hoe gaat u de verbinding zoeken met de samenleving, maatschappelijke organisaties en PS 

bij het uitwerken van dit beleid?  Bent u van plan nog andere stappen te nemen mbt het VGO-onderzoek voordat u het 

afwegingskader gezondheid en veehouderij met Provinciale Staten deelt?  

 

 

 

 

                                                           
1
 Zie: http://www.rivm.nl/Documenten_en_publicaties/Wetenschappelijk/Rapporten/2016/juli/Veehouderij_en_gezondheid_omwonenden (pub: 5-7-

2016). Onderzoekers van het RIVM, Universiteit Utrecht (IRAS), Wageningen UR (CVI en WLR) en NIVEL hebben het onderzoek uitgevoerd. 
2
 Zie: http://www.nivel.nl/sites/default/files/bestanden/Rapport-Intensieve-Veehouderij.pdf (pub: 7-6-2011). Het onderzoek is uitgevoerd door: IRAS 

Universiteit Utrecht, NIVEL en RIVM. 

http://www.rivm.nl/Documenten_en_publicaties/Wetenschappelijk/Rapporten/2016/juli/Veehouderij_en_gezondheid_omwonenden
http://www.nivel.nl/sites/default/files/bestanden/Rapport-Intensieve-Veehouderij.pdf


 

 

Wij vernemen graag! 

 

Namens fractievoorzitter Marianne van der Sloot, 

Statenleden Ton Braspenning en René Kuijken, 

 

 

 

 

 

Liza Kozlowska 

Politiek Assistent 

CDA Statenfractie 

 

 


